
Z6pisnica

z il€nskej sch6dze obdianskeho zdruZenia IBV Zdhumnie Krdsna konanej dia 7.9.2014

Pritomni : podJia prezendnej listiny

Program | 1. Prezentiicia. kontrola dlenskfch prispevkov a splnomocneni
2. Otvorenie
3. Sprdva o dimosti riadiaceho vliboru od ostatnej dlenskej sch6dze
4. Spr6va o hospodrireni obdianskeho z&uzenia
5. Sprdva Dozomej rady o kontrole hospodArcnia a plneni uzneseni dlenskej

schddze
6. Projekt inzinierskych sieti infomicia
7. N6wh vjsky finandndho prispevku za zriadenie inZinierskych sieti
8. N6wh kit6rii vibeni zhotovitefa stavby,,IdinieNke siete v lokalire IBV

Z6humnie
9. Diskusia

10. ZAver a prijatie uzneseni z dlenskej sch6dze

Kbodul,2:
Po iivodnej prezent6cii a fvodn;ich formalitrich, dlenskir sch6dzu zahrijil a podl'a jednotliqich
bodov programu viedol JUDr. Marek KaZimir, dlen riadiaceho vjboru obdianskeho zdruZenia
(d'alej len OZ). Ku kaZddmu bodu rokovania bola otvorcne diskusia. Vzhfadom k tomu, 2e
dlenovia zdruZenia v priebehu rokovania o prijatich opatreniach a zaveroch hlasovali,
k spoditavaniu hlasov boli menovani skrutetori : Ing. Lastovecka, Ing.Behin a Ing. Timdr.
Podl'a vlisledkov prezentiicie '73- Eo-nei ltasti - sch6dza bola uzn65aniaschopne (vydanich
142 , platnich 189. Pozn.: pozn. : 1 dlen m6Ze disponovaf aj viacerlirni hlasmi podLa
svojich podielov). Nikto z pritomnich nemal k prograrnu rokovania pripomienky, ani
nepredlo2il ziadnl ndvrh najeho doplnenie.
Za program hlasovalo : 121, proti boli 2, 4 sa zdriali hlasoyania, nehlasovali 15

Kbodu 3:
Sprdvu o dinnosti riadiaceho viboru od ostatnej dlenskej sch6dze predniesla predsednidka
zdruZenia Marta Bodniirov6. V svojom vystripeni pribliZila n6rodnri prricu riadiaceho qiboru,
cez sa dopracovalo aZ do sidasndho stavu, kedy si vybavend vsetky nalezitosti, potrebnd
k stavebn6mu konaniu. Medzi najn6rodnejsie patrilo vysporiadanie vlastnjch vzt'ahov,
porebnd prepojenie Z6humnia so Zelenou ulicou, roziirenie cesty podl'a rizemndho pkinu
z6ny. Niedo bolo treba rieSif aj opakovane, pretoZe priebeZne doch6dza k legislativnym
zmenAm a tieto sa musia v nasich podkladoch premietnuf, aktualizovat'. Me Kosice-Krdsna
pomohla vyrieiit' zttaLn! probl6m, spodivajuci v premiestneni vysokdho napiitia na
pozemok, ktori odhlpila od rimsko-katolickej cirkvi. Vdaka JUDr.KaZimirovi, poslancovi
mestskdho zastupitel'stv4 k nasej spokojnosti boli rybaven6 aj nase poiiadavky vodi UHA,
Magistratu mesta Koiice i zalezitosti, ktord bolo treba desif z iirovne primAtota mesta.



Kbodu4:
Infomaciu o hospod6reni OZ od ostatnej dlenskej schddze, ktor6 sa konala dna 9.6.2013
predniesla Mgr. Terdzia Bialkov6, pokladnidka.
Poiiatodnj stav k vySiie uvedendmu ddtumu
Prijmy (dlenskd prispevky, finandnd dary, uroky)
Vidavky (ihrady prikaznjch zrnliv, spr6vne poplatky,
fhrady faktir, administrativne poplatky)
Attuelny stav prost edkov OZ
V tom : bankovi udet

Hotovost'

)5 1t<6 )) €

2 422.'78 €

12 130,51€
15 678,49 €
15 645.64 e

32,85 €

V diskusii k tejto problematike bol vznesen! dotaz (p. KadkoS), tikajrici sa 2 qa-prispevkn

z dani, ktori by p spel k zviSeniu prost edkov zdtnier,la. Z{kon predpisuje rldel, na aklf
m6zu b).t' percentA darovand z dani pozitd pre vidavky na zAmery IBV sa v zdkone
o daniach nena5iel titul - vysvetlila predsednidka M. Bodndrove. K informdcii o deryani
prostriedkov vysvetlila bliZiie pojem prlkaznej zrnluly a sp6sob jej plnenia formou dieldich
6hfad. Timto sp6sobom sa realizovali vlidavky za projektovi dokumentdciu.

Kbodu5:
ilenka dozomej rady M. Mil'ovd rakonala diia 2.9.2014 kontrolu. zame.ani na iielovost'
a hospoddmost' pri deryani prostriedkov obdianskeho zdruZenia. Kontrolovan6 boli oblasti :

pokladnidn6 agenda - pdjmov6 a vjdavkov6 pokladnidnd doklady po formrilnej i obsahovej
shAnke, bankov6 vipisy, faktiry, splatky v zmysle prikazn:ich zmliv, opatrenia, prijat6 na

ostatnej ilenskej sch6dzi, z6pisnice z dlenskich sch6dzi. ZAver : prostdedky derpand
maxim6lne hospodirne a v sflade s koncepciou a z5nermi OZ.

Diskusia I

JUDr. Kostovalovd : na webovej strdnke OZ nie si k dispozicii aktualne informdcie,
k nahliadnutiu hlavne faktiry, zmluvy.
Informdcie nie si zverejnend len z dasovfch d6vodov - do konca mesiaca septembra bude
striinka aktualizovanii (J. Kubidka).

O vstup poziadal Ing.Vladimir Saxa, starosta MC, ktori v svojom vystfpeni ocenil dobni
spoluprdcu s vedenim OZ. Uistil, Ze projekt IBV Zahumnie Krdsna v plnej miere podporuje,
pretoze znamend d'alSi rozvoj mestskej dasti. MIzi ho zamietavd stanovisko SPP, no urobi
vsetko pre to, aby sa investicia SPP-do nasho projektu zrealizovala. Veri, ie dobrd spoh.rpr6ca

s OZ bude nad'alej pokladovaf a MC v rdmci moznosti aj finandne vypom6ze.

K bodu 6 a 7:
K projektu inZinierskych sieti referoval J.Kubidka, podpredseda oZ. Zhnba pred dvoma
mesiacmi sme dostali pravoplatn€ uzemnd rozhodnutie na realiz6ciu iniinierskych sieti. Pre

uzatvorenie zmhiv s jednotlivimi dodrivatel'mi je nevybnutnd platnd stavebnd konanie, na

temin ktordho lakrime. Do toho dasu prebiehajf predbeZnd rokovania so spriivcami sieti.
Doteraz boli uspesnd rokovania s V;fchodoslovenskou vodiirenskou spolodnosfou,
Telekomunik6ciami, Vlichodoslovenskou distribudnou spolodnosfou, ktord dali prisfub
investidn6ho zabezpedenia. Problematick)ln zostAva plyn, nakol'ko SPP nasu Ziadost'
o investovanie do rozvodu plynu v naiej IBV zamietli. Vfchodoslovensk6 distribudn6
spolodnost' ponrika altemativu - zabezpeait' r,ykurovanie elektrickou energiou, kde ale je
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potrebnd investovaf viac do energetickjch zariadeti. Z t6znych aspektov je v5ak \ryhodnej3ie
plynov6 vykurovanie.
J. Kubidka, podpredseda OZ oboznrimil dlenov s predpokladanjm rozpodtom na realiz6ciu
inzinierskvch sieti IBV Zahumnie Krdsna :

Celkovi rozpodet:
na 1 dlena pripadd :

v tom i
plyn
c€sry
voda
tlakova kanaliz6cia
pihe voda

5 391 121, e
23 300 €

423 335 €
1. 795 U'7 €

594 623 €
401 42 e
536 081 €

Najproblematickejiie sf zatial cesty. ktord IBV finandne nedolriie pokrlt'.

V tejto slivislosti bol vypracovani a predloienl/ Nevih zmluvy o zdruzeni investicii do
inZinierskych sieti v lokalite IBV Zahumnie Kr6sna, za udelom zabezpedenia tizemndho
rozvoja v danej lokalite, realizacie vistavby inzinie$kych sieti a pipravy stavebnich
pozemkov. V predmete zmluvy sa uv6dza pdblizne stanovena finandnd diastka 5 000,- €,
ktoru by mal kazdi dlen uhradif v troch spliitkach na ridet OZ, ako predpoklad disponibility
pre zabezpedenie financovania vistavby inzinierskych sieti v lokalite IBV. Na kaidj
pozemok bude vydani takito doklad a len na zdklade neho bude moZnd pripojenie vlastnika
do siete.

Vyiadenia k ndvrhu zmluvy a 1i3ke finandnlfch n6kladov na j ednotlivca :

JUDr.Kaiimir, dlen riadiaceho vlfboru, informoval dlenski zrikladiu o vjsledkoch rokovania

s generdlnym daditeLom V;ichodoslovenskej voderenskej spolodnosti :

OZ uhradi vikopovd pdce, potrubia - vod6ri, odvod daZd'ovej vody - vo vlastnej rdzii
Elektrime - predpoklad realiz6cie - marec- april, kolaudadnd rozhodnutie mrj-jin 2015.

Nabdda k hfadaniu externich z&ojov, dim by sa zniZil finan6n;f nekhd na celi projekt,
pretoZe snahou vedenia zost.iva znizif ftiklady na minimum, avSak pri zachovani kvality.
Takto sa napriklad podarilo ziskaf pozemky, ktord boli vlastnictvom mesta za symbolickd I €
(z titulu, Ze d6vod bol povaZovanlf za hodni osobitndho zretel'a).

Vo veci qiiky nrikladu na jedndho dlena a k navrhu zmluvy s podnetmi a ohzkami vystipili :

p.Kadkos, p.Gojdik, lng.Lastoveckii, M.skrak, lng.eabra, MVDr.Sevdik JUDr.Kostovalova,
Ing. Hegedii3. Na prispevky reagovali : J.Kubidka , JUDr.KaZimir, M.Bodr6rcva :

Ide o niiwh zmhJvy, z|vizni hamonogram i ostatnd d6lezitd nrlezitosti budi schv6lend na

najblizsej dlenskej sch6dzi. V tejto prvej etape sa zist'uje ochota investovaf do pozemkov,

z ktorich sa stani stavebnd parcely. Predbezne stanovend viska prispevku jedndho llena vo
viske 5 000,- . €je splatna do 7 mesiacov. Po tomto termine sa t6to diastka zvisi. Ak vlastnik
vedSieho pozemku hodli na tejto ploche postavif ibajednu stavbu plati iba za jedno odbemd

miesto, teda jednu pripojku, ktori potrebuje. Co sa tika Spekul6cie s dodatodnim prip6janim
sa na sief, uvazovalo sa aj s qhn, takze existuje sp6sob ako tomu zabrenif.
Vitand je kazdA iniciativa a konitrukti\.ny n6wh. Clenovia riadiaceho viboru vyzvali
vSetkich, ktori sa vyznajf v problematike, pohybuji sa v takich kruhoch, aby pomohli pri
hladani dod6vatel'ov s najvjhodnejlimi cenovlimi ponukami.
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O prispevku vo vfike 5 000,- € na jedn6ho ilena prebehlo hlasovanie s qfsledkom :
N6vrh bol podporeni 122 hlasmi, 2 boli proti, 3 sa zdrZali hlasovania, 15 nehlasovali

Vfsledok hlasovania o prispevku vo vjXke 6 500,- € (po 31-3.2015) :
Za n{vrh hlasovalo 127 ilenov, 15 tlenov nehlasovalo.

Kbodu8:
N6vrh k tdrii qiberu zhotoviteLa stavby ,,lnzinierskych sieti v lokalite IBV Zrihumnie,,
K ndvrhu kit€rii boli vznesend konkftne vecnd pripomienky, ktor6 budri zapracovan6 do
ndvrhu hitddi :

Ing. Gdovin- doplnit termin ukondenia diela

M.Kadkoi - uchddzad je povinnj predlozif pol\,rdenia od sprilvcu dani a poisfovni, ie vodi
p sluSnim inititici6m nemajri Ziadne nedoplatky

Ing.Peter Nagy doplnid z6rudnd lehoty minim6lne 5 rokov od odovzdania diel"

Z ddvodu optim6lneho a spr6vneho v;iberu uchddzadov o zikazky navrhol JUDI. KaZimir
doplnif dozomri radu o komisiu, ktor6 bude na tomto riseku spolupracovaf.
Do komisie boli menovi : Mgr. Ladislav EperjeSi, Miroslav KadkoS a Ing. Jdn Tim6r

Za znenie klit6rii, doplnen6 o vznesen6 pripomienky hlasovalo 125 tlenov,2 sa zdriali
hlasovania, 15 nehlasovli

K bodu 9:
Diskusia k vietklfm prednesen:tin tdmam

M.Skak ml. aki bude postup po prihlAseni sa k odbemdmu miestu nesk6r, hlavne do sa
tika p spevku, je treba zamedzif aj 3pekul6ci6rn o vSetkom rozhoduje ilensk6 sch6dza,
pretoZe ide o finandnd prostdedky v3etkich , rcagoval JUDI. KaZimir. Ide6lne by bolo, keby
sa do projektu vtom 6ase zapojili, t.j. vtej Iiae za pripojky zaplatili vietci vlastnici. Pre
pripad, Ze by sa niekto chcel pripojil svojvoLne furekopaf), budi realizovand iiinnd
zabezpedovacie opatenia (napr. chlinidky). Ak niekto vlastni pozemok, kde by sa dalo
situovaf viac ako jeden rodinni dom, UHA musi zmenif tzeinni p16n z6ny.

J.Kubidka - do sa tika vistavby ciest - tie sa budi budovaf postupne, v prvej fSze to bude iba
spevnenie pristupovich ,ciest, d'alsi postup len v spolupraci s vlastnikom - Mestom Kolice,
resp. cestou rozDodtu MC



K bodu 10 :
Z^,ercd'Jfm slovom ukondila zasadnutie Marta Bodndrov6, predsednidka OZ. EI1F tuz
zd6taznila, Ze vitani je kaZdi konstrukti\,Ty n.ivrh. ktod pomo2e doviesf projekt do
fspe5ndho konca. Termin podpisovania Zmliv o z&uZeni investicii do inZinierskych sieti
v lokalite IBV Zdhumnie Krdsna bude zverejneni na webovej sh4nke OZ i ozn'menli
v miestnom rczl ase. V stanoven;ich drioch a dase budti povereni dlenovia riadiaceho
k dispozicii na miestnom tilade a pripraveni priebeZne rieiit' vsetky aj vsetky ostatr6
potrebnd zAlezitosti.

Kosice, 12.9.2014 
f) /

Zapisala : Mdxia Mil'ov6 / /1 I 'lr.
R6bert Sasfai

Frantisek T6th
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